

Announcements for 06-14-2020

2020年6月14日報告事項

1. Welcome brothers and sisters and friends to another virtual Worship Service this morning. Our special welcome for a guest speaker David Chen at the Chinese Worship Service.
歡迎弟兄姐妹們今天上午再次參加在線主日崇拜。特別歡迎中文堂的講員嘉賓陳宏偉牧師。
2. We thank the Lord for a Prayer Team Gathering last Saturday (June 6) morning, with over 20 brothers and sisters zooming in. Pastor Ho shared a devotional from Psalm 88. He considered Psalm 88 being the most tragic psalm in all Scripture, yet we can learn from it how to deal with our darkest moment by fixing our eyes upon God and allow God to point us to the need for a Savior and God's mercy.
為上週六（6月6日）上午的禱告團隊聚會感謝主，有20多位弟兄姐妹通過Zoom參加。何牧師分享的靈修出自詩篇88，他認為詩篇88章是聖經中最哀傷的詩篇。但是我們可以從中學習通過定睛仰望神應對生活中最黑暗的時刻，讓神向我們明示我們需要救主和神的憐憫。
3. Pray for an online retreat (June 12-15) for the brothers and sisters from New Olive Fellowship Group with a theme "Your face, Lord, do I seek" from Psalm 27:8. Thank the Lord brother Dingli Chen, a brother currently attending Northeastern Seminary on the campus of Robert Wesleyan College, shared a message yesterday morning.
為新橄欖團契的在線退修會（6月12-15日）禱告，退修會的主題為詩篇27:8“耶和華啊，祢的面我正要尋求”。陳定立弟兄昨天上午分享了信息，定立弟兄目前在Robert Wesleyan College就讀東北神學院。為他感謝主。
4. Pray for God's continued guidance from our leaders as Rochester entered Phase 3 reopening on Friday June 12.
羅城於6月12日星期五已進入開封的第三階段，求主繼續帶領我們的領袖。